
Notulen Openbare Dorpsraadvergadering Geijsteren 

Wanneer: 23 oktober 2018 

Tijd: 20.15 uur 

Waar: Zaal de Kei 

Aanwezig: Ca. 60 dorpsbewoners + Henk Baltussen verslaggever Peel en Maas 

Afgemeld: Dhr en Mevr. Van Nispen tot Pannerden, Marina Stultiens en  

Patrick Janssen 

 

1. Opening 

Bas heet iedereen welkom op de vergadering 

 

2. Vaststellen agenda 

Punt 10 Visit wordt toegevoegd aan de agenda. 

 

3. Mededelingen 

- Kunstwerk 

Afgelopen zomer zijn er via (social) media berichten over de plaatsing van het 

kunstwerk verschenen. Deze berichtgeving is door de betrokkenen als zeer kwetsend 

ervaren. De dorpsraad betreurt dit enorm.  

Het kunstwerk is door een Geijsterse kunstenaar voor Geijsteren gemaakt en zal dus 

ook een plaats in het dorp Geijsteren krijgen. Momenteel wordt er nog gezocht naar 

een geschikte plaats. 

 

- Honingboom 

De gemeente zal in samenwerking met de Rabobank een honingboom aan de rand 

van Geijsteren (kermisterrein) planten. 

 

- Bezetting dorpsraad 

Koen Weijers: Koen zal de financiën voor de dorpsraad nog steeds (op afstand) 

verzorgen 

Karin Euwals: Nieuw lid van de dorpsraad 

Vacature: 2 leden voor de dorpsraad 

 

4. Notulen 4 april 2018 

Er zijn geen wijzigingen. De notulen wordt bij deze dus vastgesteld 

 

5. Dorpsplein 

De realisatie van het nieuwe dorpsplein is zo goed als afgerond. De commissie wil 

alle dorpsbewoners die hun steentje hieraan hebben bijgedragen van harte 

bedanken. 

Er is een aantal aandachtspunten: 

- Groot verval van de goten De gemeente pakt dit op 

- Parkeerprobleem bij de kerk  Wordt aan gewerkt 

- Parkeerprobleem Nieuwlandsestraat bij Fam Jeuken  Inmiddels opgelost. 

- Paaltjes langs de stoep. Al dan niet terugplaatsen? 

Voordeel bij terugplaatsing is dat er nu geen auto’s meer op de stoep geparkeerd 



kunnen worden. Nadeel bij terugplaatsing is dat het landbouwverkeer dan weer meer 

moeite heeft om overal te kunnen rijden/manoeuvreren. 

Wellicht kan er gekeken worden naar de oplossingen die Oostrum (verhoging 

aangebracht) of Malden (kegeltjes geplaatst) hebben toegepast.  

De commissie zal met de opmerkingen aan de slag gaan 

 

Opmerkingen betreffende het dorpsplein die door bewoners zijn ingebracht: 

- Wegdek is slecht gelegd. 

- Is er kennis gegeven van het feit dat er bomen zijn gerooid?  

Het rooien van de bomen heeft op advies van de gemeente plaats gevonden. Op 

plaatsen waar leidingen in de grond zitten, mogen volgens het beleid van de 

gemeente geen bomen staan.  

- Gelijkwaardige kruising Dorpstraat/ St. Wilbertsweg geen ideale situatie. Levert 

soms gevaarlijke situaties op. De commissie zal dit punt met de gemeente oppakken.  

- Waar is het witte bord voor de wandelroute gebleven?  

Aangezien de wandelroute gedateerd is, is dit bord niet meer teruggeplaatst. 

- Wanneer wordt de Paal geplaatst? Er wordt gewacht op de plannen van de 

projectgroep Maasgaard. Het voornemen is om de Paal te plaatsen bij de handwijzer. 

Er wordt aangegeven dat het wachten met plaatsen onnodig is. De commissie gaat 

zal deze opmerking aan de slag gaan. 

 

6. Kermis 

Afgelopen jaar is de opzet van de kermis gewijzigd tov het jaar ervoor. Een belangrijk 

verschil was dat de locatie van de kermis nu het dorpsplein was.  

Er is hierover een enquête gehouden. 

De conclusies die uit deze enquête volgen, zijn: 

- De kermis is over het algemeen als positief ervaren 

- De nieuwe locatie is goed tot zeer goed beoordeeld 

- De kermisattracties werden als matig ervaren 

- De wipe-out werd als goed beoordeeld 

- De stormbaanwedstrijd werd ook als goed beoordeeld 

- De dorpsbarbecue werd als zeer goed ervaren 

- Het geluid van de fanfare was niet optimaal 

 

Hoe de opzet van de kermis in Geijsteren voor 2019 eruit komt te zien is nog niet 

duidelijk. Exploitant SterEvents zal in ieder geval de kermissen in de kleine dorpen 

verzorgen. Misschien is er een kans dat de botsauto’s toch nog terugkomen in 

Geijsteren. Mocht dat het geval zijn dan kan de locatie voor de kermis niet het 

dorpsplein zijn. Er zal dan afgewogen moeten worden waar de voorkeur naar uit 

gaat. Een kermis met botsauto’s op het ‘oude kermisterrein’(grasveld) of een kermis 

zonder botsauto’s op het dorpsplein. Mocht dit een afweging blijken te zijn dan zal de 

commissie zich daarover gaan buigen. 

 

Opmerkingen door bewoners over de kermis: 

- Wellicht kan de commissie contact opnemen met het dorp Broekhuizen. Zij 

verzorgen namelijk de kermis zelf. 

- Kristel Elbers wil deel gaan uit maken van de kermiscommissie 



 

Anouk van Bussel is ook toegetreden tot de kermiscommissie 

 

7. Kom op de soep 

Kom op de Soep is gerealiseerd door Ellen Wilbers, Nens van der Wijngaard, 

vrijwilligers van de KBO en een aantal bewegingsconsulenten. Het is een groot 

succes geworden! 

In de maanden januari en februari zal er een vervolg zijn. 

Er zal getracht worden om een subsidie hiervoor bij de gemeente te verkrijgen zodat 

dit project voortgezet kan worden.  

 

WMO: De ouderenadviseur voor Geijsteren is Truus Kempen 

Diny Helligers zal ook tot de commissie WMO toetreden 

 

8. Rondweg 

- Fietsverbinding Wanssum Geijsteren 

Er zal 1 fietspad en 1 weg voor landbouwverkeer en auto’s gerealiseerd worden. 

Het Landgoed en de gemeente hebben hierover in November weer een gesprek. 

Hopelijk wordt dit project nog voor het einde van het kalenderjaar gerealiseerd. 

 

- Plan voor de 3-sprong wordt aan het einde van het jaar bekend gemaakt. 

 

Opmerkingen door bewoners: 

- Komt er verlichting bij het fietspad? 

De gemeente is nog bezig met het maken van het beleid omtrent verlichting in het 

buitengebied. De commissie vindt het plaatsen van verlichting ook zeer wenselijk. 

Een optie is om op cruciale plaatsen verlichting te plaatsen. 

- Er rijden nog steeds auto’s tijdens de tijden dat de schoolgaande kinderen naar 

school fietsen. De gemeente heeft aangegeven om deze week te gaan handhaven. 

- Het paaltje op het fietspad nabij de school is niet goed zichtbaar. Dit is reeds 

aangegeven bij de gemeente. 

- Is het fietspad opgenomen in het strooibeleid? Hier zal navraag naar gedaan 

worden. 

 

9. School Gildestraat 

Er worden momenteel veel stappen genomen. De intentie is dat er dit jaar nog ‘groen 

licht’ komt. 

De tekening van het te realiseren project wordt tijdens de vergadering getoond. 

Er is bijvoorbeeld een gemeenschappelijk toilet en een gemeenschappelijk 

keukenblok in de multifunctionele ruimte. 

Er wordt overwogen om een centrale postdepot in het gebouw te realiseren. 

Het gebouw zal verder energie neutraal worden. In dit kader wordt gemeld dat 

dorpsbewoners zonnepanelen kunnen kopen die op het schoolgebouw geplaatst 

worden. 

De naam van het gebouw is nog niet bekend. Tot 20 november kan men hier een 

voorstel voor indienen. 



 

Opmerkingen door bewoners: 

- Wat is het oppervlakte van 1 appartement? Ongeveer 50 m2 

- Mogelijke naam voor schoolgebouw: Neve de Meister 

- Hoe ziet de buiteninrichting eruit? Dit heeft nog geen prioriteit. 

- Is er binnen bergruimte voor o.a. stofzuiger? Daar heeft de commissie nog niet over 

nagedacht. Elk appartement zal een ‘buitenhok’ krijgen 

- Wat is de functie van de kelder? Daar is nog geen invulling voor 

 

10. Visit  Fiets-voet veer 

Het Landgoed, Rijkswaterstaat, de gemeente Venray en Geijsteren stonden allemaal 

positief tegenover dit project. Helaas heeft voor de gemeente Bergen dit project 

momenteel geen prioriteit. Een officieel antwoord van de gemeente Bergen is tot op 

heden dan ook helaas uitgebleven. Door deze vertraging heeft de Provincie de 

bijdrage van 50.000 euro voor dit project ingetrokken. 

Hierdoor zal er vanuit Geijsteren momenteel geen tijd in dit project gestoken worden. 

 

11. Rondvraag 

Larissa Bons: Komen de bladkorven nog terug? 

De gemeente buigt zich hier momenteel over. Men overweegt om ze weer terug te 

plaatsen. 

 

Roger Weijers: Doordat de plantenbakken op het dorpsplein als fietsenstalling 

worden gebruikt, is het overzicht weg. Er kan nu ineens onverwachts een voetganger 

of fietser vanachter deze fietsen vandaan komen. 

De commissie werkt nog aan dit punt. Een optie dat wordt overwogen is om aan de 

achterkant van het boomeiland een verplaatsbare fietsenstalling/fietsenrek te 

plaatsen.  

 

Rob Gielen: Op 31 maart 2019 vindt in Geijsteren de Einzelgänger optocht plaats. 

111 Eenlingen zullen dan vanuit de Boogaart naar het dorpsplein lopen. Er worden 

ca 4.000 tot 5.000 mensen verwacht. Er zijn dus vrijwilligers nodig 

 

Stan Kunen: Het is niet wenselijk dat de Dorpstraat open ligt ten tijde van de 

Einzelgänger optocht. Er zal navraag gedaan worden bij de gemeente en bij 

Glasvezel 

Pé van Roel: In 2019 is het 75 jaar geleden dat we zijn bevrijd. Zijn er plannen om dit 

te vieren? 

Nee, hier zijn tot op heden geen plannen voor. In Venray is hiervoor een commissie 

opgericht. 

In hetzelfde kader is men bezig om zichtbare oorlogsschade op te nemen. Mochten 

bewoners oorlogsschade hebben/herkennen dan gelieve dit te melden bij Pé. 

 

Op het plaquette (Dodenherdenking) ontbreken de namen van de overledenen van 

de drie ‘nieuwe’ dorpen. Zijn er bewoners die weten welke Geijsternaren dit betreft? 

 



Wie is verantwoordelijk voor het onderhoud van het voetpad richting het kerkhof? Er 

staat veel onkruid. Deze vraag zal voorgelegd worden aan Rijkswaterstaat. 

 

Het verkeersbord bij het voetpad naar het kerkhof is afgebroken. 

Dit zal gemeld worden bij de gemeente. 

 

De St Willibrordusweg verkeert momenteel in slechte staat. Pé heeft hierover reeds 

contact gehad met de gemeente. Tot op heden is er nog geen actie ondernomen. 

 

Angela Jeuken: Namens Theo en haarzelf wil Angela Jac en Will bedanken voor het 

zoeken naar en realiseren van een oplossing voor het parkeerprobleem. 

 

Sluiting 

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn/haar inbreng en aandacht en geeft aan dat 

de eerste 2 consumpties voor rekening van de dorpsraad zijn. 

 

 

 

 

  

 


